
MESTSKÁ ČASŤ KOŠICE-STARÉ MESTO

Materiál na zasadnutie Miestneho zastupiteľstva mestskej časti Košice-Staré Mesto

Názov materiálu
Informácia  o  činnosti  starostu  mestskej  časti  Košice-Staré  Mesto  od
VIII.  zasadnutia Miestneho zastupiteľstva mestskej časti Košice-Staré
Mesto, ktoré sa konalo dňa 17.12.2019

Predkladá Ing. Igor Petrovčik, starosta mestskej časti Košice-Staré Mesto

Spracovateľ
Mgr.  Renáta  Némethová,  oddelenie  kultúry,  športu,  masmediálnej
komunikácie a správy trhu

Dátum zasadnutia 12.03.2020

Číslo spisu A 220/2020/RS01/07



Návrh na uznesenie Miestneho zastupiteľstva mestskej časti Košice-Staré Mesto

Miestne zastupiteľstvo mestskej časti Košice-Staré Mesto

berie na vedomie

informáciu  o  činnosti  starostu  mestskej  časti  Košice-Staré  Mesto  od  VIII.  zasadnutia
Miestneho zastupiteľstva mestskej časti Košice-Staré Mesto, ktoré sa konalo dňa 17.12.2019,
v predloženom znení.



Informácia o činnosti starostu mestskej časti Košice-Staré Mesto od VIII. zasadnutia
Miestneho zastupiteľstva mestskej časti Košice-Staré Mesto, ktoré sa konalo dňa

17.12.2019

Vážené poslankyne, vážení poslanci,

v  uplynulom  období  od  konania  decembrového  zasadnutia  Miestneho  zastupiteľstva  MČ
Košice–Staré Mesto som sa prioritne zameriaval na tieto oblasti:

Medzi  mojimi  prioritami  ako  starostu  patrí  aj  zveľaďovanie  a  skultúrňovanie  verejných
priestranstiev  v  mestskej  časti  (oprava  lavičiek,  likvidácia  rôznych  stĺpikoch,  hrdzavých
prašiakov, natieranie plotov, smetných košov, košov na psie exkrementy etc.). To bol aj dôvod
môjho pracovného stretnutia s riaditeľom Strednej odbornej technickej škole na Kukučínovej
ulici PhDr. Jánom Pituchom, kde som rokoval o možnosti praxe tamojších študentov rôznych
remeselných odborov v teréne v našej mestskej časti, kde by pracovali na úpravách verejných
priestranstiev.

S  cieľom  nastaviť  efektívne  procesy  zapájania  VPP  pracovníkov  do  čistenia  verejných
priestranstiev od odpadkov som priamo s nimi v teréne – v lokalite Stromovej ulice vytvoril
rojnicu, aby som na základe vlastnej skúsenosti zistil, ako veci časovo i obsahovo fungujú. 

Nespokojného občana z lokality ulíc Lomená, Alvinczyho, Stromová som si osobne vypočul
priamo v teréne v nedeľu 23. februára a dohodli sme riešenia.

Rokoval som s Radoslavom Mokrišom z Krajského pamiatkového ústavu v Košiciach, aby
som zistil názor na projekt vybudovania a zastrešenia tržnice na Hradbovej. Prediskutovali
sme rôzne vízie využitia lokality na Hradbovej, rekonštrukcie polorozpadnutého múrika na
Lermontovovej ulici,  ktorý je kultúrnou pamiatkou, perspektívy starých skladov Prioru na
Rampovej ulici. 

Na stretnutí s prezidentom Slovenskej plaveckej federácie Ivanom Šulekom sme hovorili o
budúcnosti  Mestskej  krytej  plavárne  a  možnosti  finančnej  podpory  na  jej  prevádzku  pre
tréningové procesy a súťaže športových klubov.

Po kontrole stavu a funkčnosti verejného osvetlenia, spísaní zistených závad som inicioval na
miestnom úrade pracovné stretnutie s majstrom verejného osvetlenia v DPMK Ing. Jozefom
Fottom, kde sme si prešli podľa priorít zistené nedostatky a informovali sa o systéme opráv a
údržby a perspektíve komplexnej obnovy skorodovaných lámp.

S predsedom SBD I Marcelom Takáčom som jednal o vyriešení pozemkov pri hviezdici na
ČSA, ale aj o spolupráci pri organizovaní súťaže o najkrajší balkón a predzáhradku v mestskej
časti, ktorú chceme odštartovať na jar.

Zúčastnil som sa pracovného rokovania na MKP s riaditeľom žilinskej plavárne, ktorá funguje
ako spoločnosť s ručením obmedzeným s cieľom zhodnotiť plusy a mínusy v porovnaní s
rozpočtovou organizáciou.

Ako starosta a následne i ako mestský poslanec som bol pozvaný na novoročné prijatia u
primátora mesta v priestoroch historickej radnice na Hlavnej ulici.



Na pracovnom stretnutí na pôde Technickej univerzity v Košiciach som jednal s kvestorom
Ing. Marcelom Behúnom o zbúraní o objektu vo dvore medzi ulicami Kuzmányho a Kpt.
Nálepku. Dostal som prísľub, že do dvoch mesiacov by mala byť stavba zbúraná a odpad z
verejného priestranstva odvezený.

S radosťou oznamujem, že chýba už len jedno zasadnutie majetkovej komisie pri mestskom
zastupiteľstve,  aby bol  odsúhlasený posledný  krok na  zbúranie  neestetického  plotu  okolo
Pravoslávneho kostola na Československej armády, ktorý by mal byť do leta  odstránený.

S dopravným inžinierom Istvánom Mitrom som jednal vo veci zmeny organizácie dopravy na
trhovisku na Dominikánskom námestí s cieľom zakázať vstupu nákladným autám, ktoré ničia
porfýrovú dlažbu..

Nadviazal som užšiu spoluprácu s Výmenníkom na Štítovej ulici  13, ktorý sa nachádza v
našej mestskej časti a môže participovať na mnohých aktivitách oddelenia kultúry i Denného
centra seniorov pri MČ Staré Mesto i naopak.

Rovnako ma teší štart spolupráce s koordinátorom projektu Dni Ukrajiny Eduardom Burášom.
Prostredníctvom  nášho  Múzea  Vojtecha  Löfflera  pripravujeme  spolu  pilotný  projekt
Rozhovory pri umení, kde budú pozvaní umelci z vojnových zón. Na pracovnom stretnutí
sme hovorili aj o možnostiach cezhraničnej spolupráce a využívania eurofondov, s ktorými
má bohaté skúsenosti.

Blahoželal som osobne k významným jubileám, 100 – ročnej Márii Šotkovej a 101 ročnému
Františkovi Kupcovi,  pokračujem v stretávaní sa s jubilantmi,  pri  vítaní novorodencov do
života, ale aj na aktivitách Denného centra seniorov ako boli fašiangy, pochovávanie basy, či
chystaný sviatok MDŽ.

Aktívne  som sa  zúčastnil  na  podujatiach  MČ Staré  Mesto  Oprášme  korčule,  adventnom
koncerte Večer Anjelov vo Veritase, ale aj na celomestskej akcii 24 hodinové korčuľovanie so
zápisom do  knihy  rekordov.  Prijal  som na  staromestskej  radnici  športovú  legendu  Jožka
Plachého pri príležitosti udelenia vysokého štátneho ocenenia.

Aktívne  sa  zúčastňujem  na  rokovaniach  Rady  starostov,  ktorých  výsledkom  bude  návrh
prechodu niektorých dôležitých kompetencií vrátane zodpovedajúcich financií z Mesta Košice
na príslušné veľké mestské časti s cieľom odstrániť nelogické disproporcie v rozhodovaní a
zrýchliť procesy tak, aby občan dostal komfortné služby v oblasti čistoty, verejnej zelene a
kvality chodníkov a detských ihrísk.


